

No. 6333. ARTICLES OF AGREEMENT OF THE INTERNATIONAL DEVELOPMENT ASSOCIATION. APPROVED FOR SUBMISSION TO GOVERNMENTS BY THE EXECUTIVE DIRECTORS OF THE INTERNATIONAL BANK FOR RECONSTRUCTION AND DEVELOPMENT ON 26 JANUARY 1960¹

N° 6333. STATUTS DE L'ASSOCIATION INTERNATIONALE DE DÉVELOPPEMENT. APPROUVÉS PAR LES ADMINISTRATEURS DE LA BANQUE INTERNATIONALE POUR LA RECONSTRUCTION ET LE DÉVELOPPEMENT, AUX FINS DE PRÉSENTATION AUX GOUVERNEMENTS, LE 26 JANVIER 1960¹

ACCEPTANCES

The Articles of Agreement were signed and instruments of acceptance were deposited with the International Bank for Reconstruction and Development on behalf of the following States on the dates indicated:

BOTSWANA	24 July	1968
GAMBIA	18 October	1967
GUYANA	4 January	1967
MALAWI	19 July	1965
ZAMBIA	23 September	1965

Certified statement was registered by the International Bank for Reconstruction and Development on 9 August 1968.

ACCEPTATIONS

Les Statuts ont été signés et les instruments d'acceptation déposés auprès de la Banque internationale pour la reconstruction et le développement au nom des Etats suivants aux dates indiquées:

BOTSWANA	24 juillet	1968
GAMBIE	18 octobre	1967
GUYANE	4 janvier	1967
MALAWI	19 juillet	1965
ZAMBIE	23 septembre	1965

La déclaration certifiée a été enregistrée par la Banque internationale pour la reconstruction et le développement le 9 août 1968.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 439, p. 249; Vol. 480, p. 438, and Vol. 528, p. 310.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 439, p. 249; vol. 480, p. 439, et vol. 528, p. 311.